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The 2010 activity report of the Department "Lagoons, Ecosystems and Sustainable Aquaculture in New Caledonia
(LEAD-NC) reported on developments, results and actions of the department in 2011. It gives the evolution of staff and
resources (mobility of personnel, budget, partnerships, budget, infrastructure, ...). It describes the scientific and
technical results obtained in the various projects and actions that the department operates or to which it contributes.
Finally, it provides all the information about the general operation of the department (advice and expertise, training,
missions, events, products, publications....)., Le bilan d'activité 2010 du Département Lagon, Ecosystèmes et
Aquaculture Durable de Nouvelle Calédonie (LEAD-NC) fait état des évolutions, des résultats et des actions du
département au cours de l'année 2011. Il rend compte de l'évolution des effectifs et des moyens (mobilité de
personnel, budget, partenariat, budget, infrastructures, ...). Il décrit des résultats scientifiques et techniques obtenus au
sein des différents projets et actions que le département opère ou auxquels il contribue. Et enfin, il fournit toutes les

informations quant au fonctionnement général du département (avis et expertises, formations, missions, manifestations, productions, ....).
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